

**PELAPORAN BULANAN KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEKERJAAN (KKP)  
FAKULTI KEJURUTERAAN DAN TEKNOLOGI MEKANIKAL (FKTM)  
UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS (UniMAP)**

**PELAPORAN BULAN : OKTOBER 2024**

**PELAPORAN KEMALANGAN:**

<b>No.</b>	<b>JENIS KEMALANGAN</b>	<b>BILANGAN</b>
1	KEMALANGAN MELIBATKAN MANGSA	0
2	KEMALANGAN NYARIS (NEAR MISS)	0
3	KEROSAKAN HARTA BENDA	2
4	KERACUNAN DAN PENYAKIT PEKERJAAN	0

**PUNCA KEMALANGAN (JIKA ADA):**

- Pada 2 Oktober 2024 terdapat 1 kejadian nyaris terbakar yang dikesan. Kejadian ini melibatkan kerosakan plug socket yang digunakan untuk peralatan portable penyaman dingin udara di pejabat FKTM. Siasatan awal menunjukkan kemungkinan penggunaan peralatan dalam tempoh yang berpanjangan dari awal pagi sehingga lewat petang yang berulang. Cadangan untuk berhenti penggunaan semasa waktu rehat setiap hari. Laporan kerosakan telah dilaporkan ke sistem e-aduan dan pelaporan kerosakan harta benda SHE.
- Pada 7 Oktober 2024 terdapat 1 kejadian nyaris terbakar yang dikesan. Kejadian ini melibatkan kerosakan plug socket yang digunakan untuk peralatan portable penyaman dingin udara di pejabat FKTM yang mana merupakan tempat yang sama untuk kejadian pada 2 Oktober. Siasatan awal menunjukkan kerosakan fuse pada plug yang digunakan. Laporan kerosakan telah dilaporkan ke sistem e-aduan dan pelaporan kerosakan harta benda SHE.

**PENILAIAN KENDIRI KKP PTJ:**

TARIKH : 1 – 15 OKTOBER 2024

No.	SKOP PENILAIAN KENDIRI	TANDA
1	SISTEM PENGURUSAN KKP	X
2	KESELAMATAN BANGUNAN	X
3	PENGURUSAN BAHAN KIMIA	X
4	PENGURUSAN BUANGAN TERJADUAL	X
5	KESELAMATAN MEKANIKAL	X
6	KESELAMATAN SINARAN	-
7	KESELAMATAN BIOLOGI	-

**RINGKASAN LAPORAN PENILAIAN KENDIRI PEMANTAUAN KKP:**

- Proses penilaian sendiri untuk bil.4 tahun 2024 telah dilakukan di FKTM A, B dan C. Hasil pendapatan bakal dibentangkan dalam mesyuarat JPKPKP FKTM bil. 3 tahun 2024.

**PELAPORAN BULANAN KESELAMATAN DAN KESIHATAN PEKERJAAN (KKP)  
FAKULTI KEJURUTERAAN DAN TEKNOLOGI MEKANIKAL (FKTM)  
UNIVERSITI MALAYSIA PERLIS (UniMAP)**

**PROGRAM DAN KURSUS/ LATIHAN KOMPETENSI:**

No.	PROGRAM	BUTIRAN
1	KURSUS	1. Service peralatan pemampat udara pada 15 Oktober 2024 2. Lawatan audit pemantauan KKP pada 16 Oktober 2024 3. Lawatan pemantauan pengurusan buangan terjadual pada 17 Oktober 2024 4. Penyerahan buangan terjadual pada 22 Oktober 2024
2	LATIHAN	- TIADA -


**PENILAIAN PENGURUSAN:**

- Pemeriksaan dan kerja maintenance major telah dilakukan ke atas peralatan pemampat udara pada 15 Oktober 2024 dengan peruntukan jabatan pembangunan. Kerja-kerja ini diperlukan sebelum sebarang urusan untuk proses renew sijil kelayakan ke atas pemampat udara yang berkaitan.
- Lawatan audit pemantauan KKP di makmal FKTM B6 pada 16 Oktober 2024 dan lawatan pemantauan pengurusan buangan terjadual di FKTM A19 pada 17 Oktober 2024 bertujuan untuk memperkasakan pengurusan KKP di FKTM. Kedua-dua lawatan ini dilawati oleh COSHE. Lawawatn-lawatan ini telah dijalankan dengan licin. Exit meeting untuk lawatan audit pemantauan KKP perlu diaturkan pada masa akan datang untuk membincangkan hasil dapatan audit secara rasminya.
- Susulan daripada lawatan pemantauan pengurusan buangan terjadual di FKTM A19 pada 17 Oktober 2024, proses penyerahan buangan terjadual yang terkumpul di FKTM telah dijalankan pada 22 Oktober 2024 berdasarkan jadual perancangan.

**CADANGAN/ USUL/ ISU**

- Tiada berkaitan -

Disediakan oleh:

  
.....  
Ts. Dr. Tan Wee Choon  
Pengurus JKPP-FKTM, UniMAP.

## LAMPIRAN



Kesan terbakar pada plug socket untuk portable air cond di Pejabat FKTM pada 2 Oktober.



Kesan terbakar pada plug socket untuk portable air cond (yang sama pad 2 Okt) di Pejabat FKTM pada 7 Oktober.



Major service kelengkapan alat pemampat udara pada 15 Oktober 2024



Lawatan audit KKP oleh COSHE di makmal FKTM B6 pada 15 Oktober 2024



Lawatan COSHE ke makmal FKTM A19 atas pengurusan buangan terjadual pada 16 Oktober.



Penyerahan buangan terjadual ke stor pusat pada 22 Oktober 2024